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Betreft:	urgentie	groot	onderhoud	en	herinrichting	Rollandslaan	
	
Geacht	College,	
	
Via	deze	weg	willen	wij	u	op	de	hoogte	brengen	van	onze	zorgen	over	de	verkeersveiligheid	
in	de	Rollandslaan	in	het	Ramplaankwartier.		
Wij	begrepen	van	de	gebiedsverbinder	Haarlem	West,	Moira	Faber,	dat	zich	binnenkort	een	
uitstekende	gelegenheid	voordoet	om	dit	probleem	aan	te	pakken.	
Een	dezer	dagen	zal	een	besluit	worden	genomen	over	de	planning	van	het	groot	onderhoud	
van	de	Rollandslaan	en	Vlaamse	weg.	Wij	willen	u	ten	eerste	vragen	dit	groot	onderhoud	te	
laten	aanvangen	aan	de	Rollandslaan.	Ten	tweede	willen	we	u	verzoeken	om	deze	
gelegenheid	aan	te	grijpen	om	de	weg	dusdanig	te	herinrichten	dat	het	verkeer	langzamer	
gaat	rijden.	
	
Reeds	in	1999	is	door	B&W	besloten	om	het	Ramplaankwartier	te	gaan	inrichten	als	een	30	
km	gebied.	De	herinrichting	van	de	Rollandslaan	naar	30	km-weg,	die	daarmee	gepaard	
moest	gaan,	is	nooit	uitgevoerd.		Deze	herinrichting	van	de	Rollandslaan	stond	op	de	
planning	van	de	gemeente	Haarlem	in	2007	(zie	stadsdeel	uitvoeringsprogramma	2007	
Haarlem	West,	pagina	9/50)).		
	
De	Rollandslaan	is	een	‘verblijfsweg’	binnen	het	Ramplaankwartier	waar	al	sinds	jaar	en	dag	
te	hard	gereden	wordt.	Een	recent	door	de	gemeente	gefinancierd	onderzoek	toont	aan	dat	
meer	dan	85%	van	het	verkeer	45	kilometer	of	harder	rijdt.	Dit	veroorzaakt	vaak	zeer	
onveilige	situaties.	Dat	is	een	urgent	probleem:	in	een	steeds	kinderrijkere	buurt	is	het	
wachten	totdat	er	een	noodlottig	ongeval	plaatsvindt.	
Buurtinitiatieven	zoals	het	maken	van	waarschuwingsborden	en	het	ophangen	van	banners	
hebben	helaas	geen	effect.	
	Als	ouders	maken	we	ons	ernstige	zorgen	en	verlangen	we	van	de	gemeente	op	korte	
termijn	een	oplossing.	Tegelijkertijd	willen	we	u	laten	weten	dat	wij	graag	meedenken	en	
onze	hulp	aanbieden	bij	het	oplossen	van	dit	probleem.		
	
Moira	Faber	heeft	ons	geadviseerd	een	actieve	rol	hierin	te	spelen.	Zij	verwees	daarbij	naar	
het	bewonersinitiatief	van	Wijkraad	Zuiderhout	en	Vredenhof	ten	aanzien	van	het	
verkeersprobleem	op	de	Churchilllaan.	Daarom	hebben	de	Wijkraad	Ramplaankwartier	en	
het	‘bewonerscomité	verkeersveiligheid	Rollandslaan’	de	handen	ineengeslagen.	Wij	hopen	
samen	met	de	gemeente,	met	u,	snel	om	de	tafel	te	kunnen.		
	
Ons	streven	is	om	op	een	zo	kort	mogelijke	termijn	van	de	Rollandslaan	een	veilige	weg	te	
maken	voor	alle	bewoners	en	kinderen	van	het	Ramplaankwartier.	
	
In	afwachting	van	uw	antwoord,	
	
Met	vriendelijke	groet,	
	
	
Bert	Bouquet	 	 	 	 	 	 	 	 Desiree	Kootstra	
Voorzitter	Wijkraad	 	 	 	 	 	 	 Voorzitter	comité		


